
Veliko tisoče sinov jugoslovanske domovine še 
ječi pod jarmom vojnega ujetništva. Druge države so 
svoje člane večalimanj že vse oprostile ujetniških 
spon, če izvzamemo ujetnike v Rusiji, iz j katerega je 
povratek vsled notranjega nereda menda nemogoč. I
taiija je iz ujetništva odpustila skoraj vse pripadnike 
drugih držav, samo Jugoslovane je zadržala. Ljud
stvo se je povpraševalo ter še vedno povprašuje, ali 
je 'vlada naše države kaj storila za osvoboditev na
Sih vojnih ujetnikov. Kot tolmač ljudskih želja in zah
tev je poslanec dr. H o h n j e c ministrskemu pred
sedniku Davidoviču 29. oktobra poslal interpelacijo m 
4. decembra pr. 1. vprašanje o tem, kaj bo z našimi 
vojnimi ujetniki v Italiji, kdaj bodo oproščeni in kaj 
je naša vlada storila za nje. 
Na to interpelacijo, odnosno vprašanje je ministrski 
predsednik kot vodja poslov zunanjega ministrstva 
85. decembra dal odgovor, ki je dr.. Hohnjeeupreko 

Osvoboditev naših vojnih ujetaihov. 
predsedstva Narodnega predstavništva bil dostavljen 
čez eden mesec in, ki slove takole: 

Gospod poslanec! Od Vašega zadnjega vpra
šanja, dostavljenega mi z aktom predsedaištva za
časnega Narodnega predstavništva br. 62i 7 od 11. te
ga mesca, se je zgodil značajen preokret v držanju 
uradne Italije. Potem ko se jo dolgo upirala odpustiti 
domov jugoslovanske ujetnike, je italijanska vlada na
zadnje odstopila od svojega nepopustljivega držanja 
ter je s p r e j e 1 a p r e d 1 o g k r a 1 j e v s k e v 1 a
d e o o s v o b o j e n j u n a š i h u j e t n i k o v . Ta 
značajni uspeh je delo dolgih in mučnih naporov 
kraljevske vlade. Dostavljajoč Vam to na znanje, i
mam čast Vas prositi, gosp. poslanec, da prejmete u
verenje mojega spoštovanja. 
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